
Referat Tylstrup Samrådsforretningsudvalgsmøde mandag 25-9-2023 

kl. 19.00 i Hallens Cafeteria 

 

Til stede Knud Erik (event), Hans Christian (Socialdemokratiet), Jeanette (hallen,), Lone (erhvervsforening), 
Janus (event), Finn (Frikirken) 
 
Afbud: TUI, skolebestyrelsen, Anita, Martin (borgerforening). 
 
Fraværende uden afbud: Brændskov 

 

• Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt. 

Næste gang inkluderer punktet også godkendelse af dagsorden. 

• Økonomi v. Jeanette 

Alle forventede indtægter er indgået.  

Det forventede tilskud på 15.000 kr. fra Aalborg kommune er nu indgået på samrådets konto. 

Der er indkøbt diverse småting. 

 

• Nyt fra formanden – Lone 

Planzonemøde 26/10 kl 19 Sulsted 

Der må deltage to personer fra Samråd. Lone orienterer yderligere, når dagsorden kommer ud. Desuden 

deltager Jeanette, fordi hun har ”fast plads”.  

Formøde landdistriktssamråd Vårst 1.10. kl. 10 

Der er indkøbt diverse småting. 

• Nyt fra Brændskov 

Intet nyt, fraværende 

• Nyt fra Borgerforeningen 

Intet nyt fra Borgerforening. Vi opmuntrer til, at Borgerforeningen prioriterer deres deltagelse i Samrådets 

møder. 

• Nyt fra TUI 

Intet nyt fra TUI. 

• Nyt fra Frikirken 

24. november holder jule Kids Fun Night. Ellers intet nyt. 

• LAK v/ Jeanette 

Jeanette berettede fra seneste LAK møde: Aalborg Event vil gerne bistå med for eksempel afholdes 

Middelalderdagene. De bistår med formalia, tilladelser og så videre.  



Det grønne råd vil fremadrettet leje kommunal jord ud til jagt. Det har ikke noget med Tylstrup som sådan 

at gøre. 

Sundudvalget var meget glade for at besøge Tylstrup. Det havde været godt, om de havde bedre tid til 

besøget. 

Skolelukning: Der vil blive lavet et skriv fra Aalborg kommune, som beskriver hvilke kriterier der er 

gældende, når det afgøres, hvilke skoler der lukkes eller ej. 

Jesper fra Aalborg kommune er nu på fuld tid. Han formidler kultur til landdistrikterne.  

Elcyklerne kommer den 13. oktober. De kommer til at stå under halvtaget ved solgården.  

Almennyttige boliger i landdistrikterne. Fra kommune skal der komme et initiativ fra en boligforening, som 

derefter skal behandles af kommunen. 

• Skolelukning 

Der skal her og nu ikke lukkes skole i Tylstrup.  

Hans Christian udtrykte bekymring for situationen for Tylstrup skole, fordi der er frafald fra skolen i løbet af 

årene. Indskrivningsprocenten er væsentlig.  

Noget af det, vi skal se på, er fællesledelse: Det er en trussel, fordi økonomien drænes. Janus opfordrer til, 

at LAK har stort fokus på skole.  

Vi skal være bevidste om at forhindre fremtidige tiltag omkring skolerne.  

Det er vigtigt, at vi i byen støtter op om skolen. Kunne vi bringe et friskoleengagement ind i folkeskolen? 

Det må kunne lade sig gøre at engagere befolkningen i skolen.  

Skolen skal også have lyst til at åbne op for  

Onsdagsholdet kunne komme i spil.  

Det kunne være herligt at arbejde hen mod et møde med Ulla skoleleder. Det skal skolebestyrelsen 

naturligvis være en del af. Lone skriver til Maria/skolebestyrelsen for at få det arrangeret.  

• Planlægning af bymøde 

Søndag 1.10. kl 11 på skolen. 

• Aktive projekter  

Cykelbane – Lone 

Godkendes i morgen. 

Middelalderdage – markedspladsen 

9-12 maj 2024. Det der har med middelalderdagene (østsiden af hegnet) står middelalderfolkene. 

Gudstjeneste undervejs. FKH spørger Tylstrup Frikirke. 

Elcykel forsøg 

Se ovenfor. 

Gederne 



Snart på vinterophold (uge 42). 

Flydeplatform 

Flydeplatformen må etableres, hvis der ikke er høringsprotester.  

Beplantningen rundt om søerne kunne beskæres. 

Tylstrupfesten 2024 

Der afholdes planlægningsmøde den 5. oktober kl. 19 i hallens cafeteria.  

• Ideer til puljesøgning  

Muldtoilet, toiletvogn, telt er der søgt støtte til. 

• Næste møde 

Mandag den 30. 10. kl. 19.00 i hallens cafeteria. 

• Evt. 

Intet refereret. 

 

 

Således refereret Finn Kier-Hansen 


